

Title (en)

Container provided with a one-piece catch.

Title (de)

Mit einem einteiligen Verschluss versehener Behälter.

Title (fr)

Boîtier muni d'un fermoir monopièce.

Publication

**EP 0619239 A1 19941012 (FR)**

Application

**EP 94108200 A 19910711**

Priority

- EP 91401942 A 19910711
- FR 9009239 A 19900719

Abstract (en)

Container, made up of two parts which are hinged together, comprising a one-piece catch comprising a body provided with retention means, elastic return means, actuating means which are accessible from the outside and locking means. The body (7) of the catch (1) is made so that it can be inserted into the first part of the container (3) by sliding it through an opening (4) and, once it has been slid into the opening, the retention means (15) engage by snap-fastening with stop means (19) provided on the first part of the container (3) so as to enable the locking means (12) to engage with fastening means on the second part of the container (6). Application: in particular on make-up containers. <IMAGE>

Abstract (fr)

Boîtier formé de deux parties articulées l'une sur l'autre et comportant un fermoir monopiece comportant un corps sur lequel sont prévus des moyens de retenue, des moyens élastiques de rappel, des moyens d'actionnement accessibles de l'extérieur et des moyens de verrouillage. Le corps (7) du fermoir (1) est réalisé de manière qu'il puisse être introduit dans la première partie de boîtier (3) par coulissemement à travers une ouverture (4) et les moyens de retenue (15) coopèrent, à la fin de ce montage par coulissemement, par encliquetage avec des moyens de butée (19) prévus sur la première partie de boîtier (3) pour permettre aux moyens de verrouillage (12) de coopérer avec des moyens d'accrochage sur la deuxième partie de boîtier (6). Application : notamment aux boîtiers de maquillage. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 43/16**

IPC 8 full level

**A45C 13/10** (2006.01); **B65D 43/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45C 13/1084** (2013.01 - EP US); **B65D 43/16** (2013.01 - EP US); **B65D 2251/1058** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2512650 A1 19830318 - YOSHIDA INDUSTRY CO [JP]
- [A] DE 3735320 C1 19890803 - ROTRING WERKE RIEPE KG

Cited by

WO2013039407A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0467761 A1 19920122; EP 0467761 B1 19950510**; DE 69109559 D1 19950614; DE 69109559 T2 19951130; EP 0619239 A1 19941012; FR 2664876 A1 19920124; FR 2664876 B1 19940610; US 5135126 A 19920804

DOCDB simple family (application)

**EP 91401942 A 19910711**; DE 69109559 T 19910711; EP 94108200 A 19910711; FR 9009239 A 19900719; US 73151991 A 19910717